
de interactie tussen mens en machine. Ik heb 
bij mijn sollicitatie het bedrijf kunnen over
tuigen van de waarde die een psychologe 
zou kunnen hebben, en zo zit ik nu in 
Hengelo. Ik hou me vooral bezig met onder
zoek naar verwachte ontwikkelingen op een 
termijn van vijf a tien jaar. We werken bij
voorbeeld in een team, waarin vooral technici 
zitten, aan radar en commandosystemen 
voor schepen. Daarbij is mijn optiek dat 
allerlei informatie niet alleen technisch goed 
doorgegeven wordt door de apparaten, maar 
dat ze ook zo werken dat de mensen die er 
mee omgaan aan de hand van die systemen 
de juiste beslissingen kunnen nemen." De 
wereld van de echte wetenschap en de VU 
heeft ze nog niet helemaal vaarwel gezegd. 
"Holland Signaal werkt mee aan de onder
zoekschool Epos, waarbinnen ook VU-psycho-
logen participeren. Ik doe in dat kader mee 
aan onderzoek naar het verloop van besluit
vorming binnen groepen, denk bijvoorbeeld 
aan een team van officieren dat het comman
do voert op de brug van een marineschip." 

Ajax of FC Twente 
Dat ze voor haar 'droombaan', zoals ze het 
zelf noemt, naar de andere kant van het land 
moest verhuizen heeft bij haar geen moment 
aarzelingen opgeroepen. "Dit is iets wat ik 
heel graag wilde doen en dan moetje die 
kans grijpen. Bovendien ging ik er naar toe 
met het idee dat ik binnen twee maanden 
weer weg zou kunnen gaan als het me niet 
zou bevallen." En het bevalt haar prima in 
Twente. "Hier ga je ook met collega's en 
bekenden naar de kroeg. Die zijn meestal net 
zo vol en gezellig als in Amsterdam. Tijdens 
je studententijd doe je natuurlijk andere din
gen. Zo werkte ik een tijdje in een café ach
ter de bar. Dan klets je wel wat meer tijdens 
je werk. Wat ik nu doe is allemaal een stuk 
serieuzer." 

Een probleem is nog wel de keuze voor Ajax 
of FC Twente, want ze is redelijk geïnteres

seerd in voetbal. "Toen ik nog studeerde had 
ik een baantje bij een reisbureau dat onder 
meer supportersreizen organiseerde voor het 
Nederlands elftal en Ajax. Ik ging mee als 
begeleider. Als FC Twente nu tegen Ajax speelt 
heb ik een loyaliteitsprobleem. Tegen Twente
naren zeg ik maar dat ik voor Ajax ben en 
Amsterdammers maak ik wijs dat ik Twente-
fan ben geworden, want je moet soms tegen 
de heersende mening in durven gaan." 
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